
 

 

Österlens vattenvårdsförbund 

Protokoll från styrelsemöte i Tomelilla den 23 november 2010 
Närvarande: 

Kurt Hagenrud (ordf)  
Charlotte Lindström (vice ordf)  
Bengt-Olov Lindqvist (kassör)  
Michael Dahlman (sekr) 
Maria Persson 
Bengt Bengtsson 

 

 
 
1. Mötet öppnades 
Kurt öppnade mötet.  
 
2. Dagordningen 
Dagordningen godkändes.  
 
3. Protokoll från årsmötet 
Inga synpunkter. 
 
4. Ekonomi 
Årsmötet kostade 1 150 kronor, vi har idag cirka 245 000 i kassan. Snart kommer medlemsavgifter in 
och då kommer vi att ha cirka 288 000 kronor. 
 
5. Besvarade remisser 
Vi har yttrat oss över ansökan om tillstånd för vattentäkterna i Brösarp. Vi har också yttrat oss över 
att hjälpa till med recipientkontrollen för Östergård i Gnalöv, om de blir medlemmar. Diskuterades 
samarbete med IVL och ev LOVA-ansökan, Charlotte kontaktar dem för fortsatt diskussion. 
 
6. Bildande av ett vattenråd för Österlen? 
Det finns osäkerheter pga nya politiker på posterna, men utgångspunkter är att vi går vidare. Måste 
frågan tas i fullmäktige eller kommunstyrelsen? Beslutades att hålla en extra stämma den 31 mars 
om detta och sedan konfirmera beslutet på den ordinarie stämman i maj. Inbjudan med information 
bör gå ut i januari. Kallelse till extra stämma ska gå ut senast åtta dagar innan. 
 
7. Övrigt 
- Kurt är inte politiker efter nyår. Han ska höra med tekniska nämnden om sin roll i förbundet fram till 
årsmötet. 



 

- Det var hög fosforhalt och turbiditet nedströms Önneköps ARV i oktober enligt förbundets 
provtagning. Extra provtagningar utförs av Hörby kommun. Verket har varit lite dåligt, men frågan är 
om det kunnat inverka på just dessa resultat. Hade varit bra med uppgift från labbet när respektive 
provomgång äger rum.  
 
8. Nästa möte 
Kurt återkommer med tid. 

 

 

Vid pennan 
 
Michael Dahlman 
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